
 

 

 

ДО КМЕТА НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

Г-ЖА ЙОРДАНКА ФАНДЪКОВА 

 

ЧРЕЗ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА СТОЛИЧЕН 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ 

 

 

ПИТАНЕ 

от инж. Грети Стефанова 

Общински съветник в Столичен общински съвет 

 

ОТНОСНО: Развитие по инцидента пред болница „Св. Иван Рилски“ на 

14.02.2021г.  

 

 Уважаема Г-жо Кмет, 

  

 Инцидентът, причинил смъртта на 16-годишния Людми, вследствие токов 

удар на бул. „Акад. Иван Гешов“, от незаконно прокаран кабел, до незаконен 

обект, все още не е обяснен от Вас. Дължите отговори, с оглед предотвратяване 

на други подобни инциденти.    

 

 1. Ремонтът на бул. „Акад. Иван Гешов“ законен ли е? 

 

 2. Има ли акт 16? 

 

 3. Въведен ли е в експлоатация? Ако „да“, на коя дата? 

 

 4. Какви строително-монтажни работи са извършени, включително на 

подземни и надземни улични проводи и съоръжения? 

 

 5. Законна ли е шахтата, от която е прокаран незаконният захранващ 

кабел, до незаконния преместваем обект пред входа на болница „Св. Иван 

Рилски“? 



 

 

 6. Шахтата има ли проектна документация и въведена ли е в 

експлоатация?  

 

Моля да включите отговора на питането в дневния ред на следващото 

заседание на Столичния общински съвет.     

    

 

 

 

 

         С уважение: 

 

         инж. Грети Стефанова 

              Общински съветник 


